# **ISOHEAT**<sup>®</sup>

# Quality products

## 具有防潮功能电加热脚垫 Heating foot pad with moisture-proof function

#### 产品描述:

本产品适用于室内及室外,环境温度-30至20度内。 产品采用防锈铝制外套,并特别进行了隔热及防滑处理。 产品连接电源的插头上集成了温度调节器,可根据需要对使用温 度自行调节。

产品内部安装了温度监控器,在温度过高时进行自动断电保护。

### **Description**:

Mainly usede for temperature measurement in rooms and outdoors. for temperatures from -30 to +20  $^{\circ}\mathrm{C}$ 

The product adopts rust-proof aluminum jacket, and is specially insulated and non-slip treated.

A temperature regulator is integrated on the plug of the product to connect to the power supply, and the operating temperature can be adjusted as required.

A temperature monitor is installed inside the product to automatically power off protection when the temperature is too high.

#### 产品特性:

-坚固耐用,具备防潮功能 -防滑特性 -可自行调节温度 -高温自动保护 -在德国畅销25年

#### **Features:**

-Rugged and moisture-resistant
-Anti-slip properties
-Adjustable temperature
-High temperature automatic protection
-Bestseller in Germany for 25 years

#### 应用领域:

广泛应用于办公室、接待处、收银处、仓库、车间工位、室外市场等等可以进行脚部加热的区域。

## **Applications:**

It is widely used in offices, reception desks, cash registers, warehouses, workshops, outdoor markets, and areas where feet can be heated.



## 技术参数

# Technical data

# MIL-FHP

电压	nominal voltage	230V AC
功率	nominal power	180W 或 320W
尺寸	size	640x480mm 或 980x640mm
防护等级	protection type	脚垫 IPX7, 电源插头 IPX0
环境温度	temperature	-30C 至 +20C
电源插头	power plug	电源线1.5米长,集成温度调节器

## 供应范围

# Order data

型号 type	尺寸 (mm) dF	功率(W) power	10小时耗电量 power consumption	对应订货号 order no.
MIL-FHP22	640x480	180	最大 1,8KW	53000022
MIL-FHP23	980x640	320	最大 3,2KW	53000023